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 Protokoll 

 

§ 1  Alla hälsades välkomna av ordförande Stig Petersson  

 

§ 2  Till mötets sekreterare valdes Eva Engström 

 

§ 3 Till justerare valdes Uno Ljungberg 

 

§ 4  Dagordningen godkändes 

 
§ 5  Genomgång av förgående mötesprotokoll. 

Stig har bjudit in nya kommunchefen Karin Semberg till 

styrelsemötet den 1/11. 

Eva ska kontakta kommunen och höra efter om det finns något ny 

information kring gruvan i Norra Kärr. Frågan är ställd till 

kommunen. 

 

§ 6 Ekonomi 

Ekonomin är fortsatt god.  

 

§ 7 Julmarknaden 

Det börjar bli dags för arbetsgruppen att träffa och planera årets 

marknad. Uno Ljungberg blev invald i gruppen som består av 
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PROTOKOLL 2(2) 

 

  

 

 

Anita Vilhelmsson, Helena Karlsson, Lisbeth Klint, Stig 

Petersson, Pia Ingels och Eva Engström 

  

§ 8 Friskolans 10-årsjubileum 

Stefan Gustafson, Leif Ahx och Helena Karlsson bildar en 

arbetsgrupp som håller kontakt med skolan och planeringen av 

jubileet. 

 
§ 9 Landsbygdsrådet 

Inget att rapportera 

 

§ 10 Valberedning 

Vi saknar fortfarande en valberedning i Framtidsgruppen. Den 13 

september har vi bjudit in representanter från bygdens föreningar, 

kyrkor och organisationer till ett möte för att se hur vi på bästa 

sätt kan marknadsföra alla aktiviteter i Adelöv på www.adelov.se. 

Vi tar upp frågan där om valberedningen för att se om vi kan 

samarbeta i den här frågan. 

 

§ 10 Övriga frågor 

Inga-Lill Andersson önskar en ersättare under hösten. 

   

 

§ 11 Nästa möte i Adelövs Framtidsgrupp blir onsdagen 

den 2017-10-04. Lisbeth ansvarar för fikat 

 

 
Mötesanteckningar 2017-09-04 

     

                 

…………………………….  

Stig Petersson 

Ordförande 

 

 

…………………………….    

Uno Ljungberg 

Justerare   

 

 

……………………………… 

Eva Engström 

Sekreterare 
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